
Hierbij het eerste stukje van de nieuwe sponsorcommissie. 

  

Na het stokje overgenomen te hebben van Johan ( waarvoor nog dank de voorgaande jaren ) 

Dachten wij doen we even, maar dat viel toch nog niet hellemaal mee. 

Nieuwe sponsors vinden is toch nog wel ff een dingetje, maar de eerste twee waren snel 
gevonden goed voorbeeld doet volgen dachten wij.  

  

Een aantal sponsors hebben hun eigen kleur weer terug en zijn er een aantal nieuwe bij 
gekomen en zijn er nog een aantal onderweg , er komt meer kleur op de vereniging . 

  

Bijna alle sponsoren komen uit de vereniging dus leek het ons leuk om met hen en sponsor 
toernooi te houden, dit nog in overleg met de andere commissies.  

  

Met viendelijke groet, 

 

 Peter en Wilfried  

Sponsorcommissie  

 


